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Każdego roku Zebrzydowice zmagają się z powodzią. Raz są to niewielkie podtopienia, innym razem – jak w tym
roku woda niesie milionowe straty. Piotrówka wylewa i nikt z tym nic nie robi mówi wójt Zebrzydowic Andrzej
Kondziołka zaniepokojony takim stanem rzeczy. W Polsce ciągle zbyt mało pieniędzy wydaje się na profilaktyczne
utrzymanie koryt rzek. Mam nadzieję, że po tej powodzi decydenci wreszcie uznają, że warto wydać
pieniądze i się zabezpieczyć, niż potem wydawać ciężkie miliardy na usuwanie skutków – dodaje
Kondziołka.
 
Wywiad nagrywany był tydzień temu, trzy dni przed ulewnymi deszczami, które po raz kolejny doprowadziły do
podtopienia gminy. Z wójtem Andrzejem Kondziołką rozmawia Hanna Blokesz-Bacza
 
LINK DLA ŁĄCZ O SŁABEJ PRZEPUSTOWOŚCI

http://www.youtube.com/watch?v=Zlzv-L4VRCE
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